
FAU møte 09.03.2017 

 

1. Rektor informerer 

Nytt skolebygg 

Godkjenning av bygget ikke ok ennå, Constructa har fortsatt ansvaret for bygget. Men, rektor regner 

med det blir i orden neste uke. Alt er på plass, møbler og alt. Ingen grunn til å tro at det blir utsatt 

innflytting, fortsatt planlagt flytting 8. mai. 

Eva Røkkum er ansatt som avdelingsleder for barnehagen i oppveksttunet. Hun kommer fra 

Haugeveien barnehage, der hun har vært fungerende styreleder. På informasjonsmøtet neste uke vil 

hun også være til stede. Alle er velkommen dit, 15. mars, Egget i studentsenteret. 

Hvordan skal skolen brukes? Mange ønsker å bruke skolens allrom, ønskene strømmer på.  

Omvisning i nye bygget: Vi ønsker å få åpen kafé, kanskje 2 timer, der folk kan komme og se, både for 

elever og bydelen og andre som evt kunne ønske å bruke skolen. Rektor foreslår en 

ettermiddag/kveld i april/mai der vi kan gjennomføre noe slikt. FAU vurderer å legge planlagt 

sykkelverksted på nye skolen, og kombinere dette med omvisningskveld på nye skolen. Vi hører med 

komiteen og tar en beslutning snart. 

En del av fotballbanen er ikke blitt godkjent som uteområde for nye skolen, på grunn av for høye 

støyverdier fra biltrafikken. Dersom det viser seg at det blir arealproblem fordi denne delen ikke kan 

brukes vil FAU vurdere om vi kan foreslå en form for støyskjerming for å øke arealet.   

Evaluering av ordning med delt friminutt  

Skolens ansatte ønsker å videreføre ordningen med delt friminutt mellom små- og 

mellomtrinnet.FAU støtter dette. FAU ønsker at det legges til rette for at fadderordningen fortsatt 

kan fungere. Kanskje kan 4. klassingene være fadder i stedet for 5.?   

Temakvelder 

Kan FAU gjøre noe for å mobilisere til disse møtene? Oppfordre til deltakelse? Kaffe/kaker? Pizza?  

FAU oppfordrer klassekontakter til å reklamere for temakveldene via de kanaler de har til rådighet.  

- Evaluering i etterkant:  

- Blir det for mange møter?  

- Har foreldrene innspill til hva som kan være tema på temakvelder?  

For 1-3 så er det åpent for innspill til diskusjon. Klassekontaktene samler inn innspill. Her blir det 

overordnede tema skolens læringsarbeid.  

 

 



2. Kvalitetstoppfølging 

Rektor sender ut mer info.  

Har FAU innspill til forbedring til neste år? 

- FAU ønsker mer konkrete kriterier for vurdering. Litt abstrakt det vi har fått nå. Fra kommunens 

hold bør det formuleres mer konkret, det bær være operasjonalisert. Det er viktig å vise hva som 

skjer som forandring som et resultat av dette.  

Skolen skal utarbeide en handlingsplan i etterkant av dette. Viktig at den deles med foreldrene slik at 

de ser resultat av vurderingen som gjøres. 

Til info 

- Skolen har felles skidag i slutten av mars. (22. eller 29.) 

- Møhlenspill blir torsdag 1. juni på ettermiddagen. Skolen leier Salem.  

- 1.5 ekstra stilling til renhold skal ansettes i forbindelse med nytt bygg, ettersom behovet øker.  

2. Pengestøtte til avslutning for 7. klasse 

7. klasse har tidligere arrangert en avslutningsfest, og har da søkt både skolen, kommunen og FAU 

om penger til dette. FAU legger inn i årshjulet at 7. klasse søker penger for sin egen fest, med link til 

søknadsskjema og informasjon om frister.  

 

Generelt: FAU ønsker å tildele ansvar for enkeltarrangementer til faste klassetrinn, på lik måte som 

17. mai arrangementet som 4. klasse har ansvar for.    

 

Jo oppretter en mappe på Google for delte dokumenter/maler, der vi kan legge blant annet årshjul 

og lignende.  

 

3. Kantinedrift 

 

FAU er bedt om innspill til kantinedrift. FAU mener vi har fått for lite konkret informasjon om hva 

som er mulig og hva det er budsjetter til før vi uttaler oss.  

 

Møtet avsluttet. 

 


